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          Актуальность выпускной квалификационной заключается в необходимости рассмотреть и оценить процессы при усилении роли глобализации во всем мире, усиление взаимосвязей и взаимозависимостей между странами всего мира, которые могут оказывать как положительное так и отрицательное влияние на финансовую систему России.  Целью выпускной квалификационной работы является разработка рекомендаций по основным направлениям трансформации финансовой системы в условиях глобализации в РФ. Основные задачи выпускной квалификационной работы: рассмотреть понятие, сущность и функции финансовой системы РФ; определить особенности финансовой системы РФ; оценить влияние финансовой глобализации на современную финансовую систему РФ; проанализировать тенденции и оценить влияние финансовой глобализации на финансовую систему РФ; рассмотреть влияние финансового надзора и регулирования на обеспечение финансовой устойчивости финансовой системы в условиях  глобализации; выявить условия для финансовой стабильности  в современных условиях; разработать основные направления трансформации финансовой системы в условиях глобализации.  Объектом исследования является финансовая система РФ.
Предметом исследования является   механизм трансформации финансовой системы в условиях глобализации. Исходя из выявленный угроз и перспектив развития предложены ряд мер и рекомендации по их реализации, а именно:
1. Трансформация налогово-бюджетной системы
2. Преобразования банковской системы
3. Предложения в области антисанкционной политики Правительства России.
Данные рекомендации позволят принимать своевременные меры по предотвращению рисков возникновения угроз, смягчению их последствий и повышению безопасности экономики.
        

        
          The relevance of the graduation qualification lies in the need to review and evaluate the processes while enhancing the role of globalization throughout the world, strengthening the interconnections and interdependencies between countries around the world that can have both positive and negative effects on the financial system of Russia. The purpose of the final qualifying work is to develop recommendations on the main directions of transformation of the financial system in the context of globalization in the Russian Federation. The main tasks of the final qualifying work: to consider the concept, nature and functions of the financial system of the Russian Federation; determine the features of the financial system of the Russian Federation; to assess the impact of financial globalization on the modern financial system of the Russian Federation; analyze trends and assess the impact of financial globalization on the financial system of the Russian Federation; to consider the impact of financial supervision and regulation on ensuring the financial sustainability of the financial system in the context of globalization; identify the conditions for financial stability in modern conditions; to develop the main directions of transformation of the financial system in the context of globalization. The object of the study is the financial system of the Russian Federation. The subject of research is the mechanism of transformation of the financial system in the context of globalization.
Based on the identified threats and development prospects, a number of measures and recommendations for their implementation have been proposed, namely:
1. Transformation of the fiscal system
2. Transformation of the banking system
3. Suggestions in the area of the anti-sanction policy of the Government of Russia.
These recommendations will allow you to take timely measures to prevent the risks of threats, mitigate their consequences and improve the security of the economy.
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